
PROTOKOLL nr 16
vid sammanträde den 18/8 1975 
i Djurgårdens IF: s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén,
Roland Erixon,
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 186: Mötets öppnande:

Föreningsordföranden Rudolf Walldén hälsade välkommen till 
första höstsammanträdet och föredrog förslag till dagordning. Beslöts 
att bordlägga vissa punkter och väsentligen ägna dagens sammanträde åt 
ekonomiska angelägenheter.

§ 187: Ekonomikommittén och bingo:

Rapporterades om vad som förevarit på bingofronterna av 
Rudolf Walldén, Reine Gustafsson, Rolf Theblin och Kaj Alm.

Härav framgick,
att spelverksamheten på Plaza definitivt nedlagts,
att spelet på Cora beräknas kunna komma i gång den 1/1 1976, 

då även Alviks Basketclub ”befaras” bli en spelpartner,
att Walldén/Theblin kommer att träffa ledningen för Riksbingo 

för en allvarlig diskussion kring de minskade intäkterna genom bortfall 
av lokal (Plaza) innebärande nedgång från 1.8 milj. till 1.2 milj. kronor

att bingoverksamheten på Skärholmen utvecklar sig hyggligt 
utom vad enarmade banditerna beträffar,

att läget blivit så kärvt att föreningens ekonomi i sin hel
het äventyras,

att krav på Riksbingo för minskade inkomster på nedlagda 
Plaza bör ifrågasättas,

att Magnus Wester och Bosse Andersson (kansli) skall ges i 
uppdrag att utarbeta förslag till bingons hela orginasation.

§ 188: Budget-förnyelse:

Lämnades företräde för Sven Alfredsson (KF-repr.) för redo
görelse kring ett av honom utarbetat förslag hur ett rationellt budget
arbete skall anpassas för en förening av DIF:s storlek sedan han därtill 
orienterats av Rudolf Walldén och Reine Gustafsson. I princip uttalade 
sig sammanträdet positivt för förslaget, som efter närmare detaljgenom
gång skall återkomma till ÖS:s bord och senare föreläggas Förtroende
rådet.
§ 189: Årsmöteslokal:

Förelåg besked från Fältöversten att lokal bokats för DIF:s 
årsmöte. Då Förtroenderådet begärt ett alternativ till lokal åtog sig 
Walldén att undersöka bl.a. Anglais konkurrensmöjlighet i prisfrågan. En 
subventionering av priset för årsmötesdeltagarnas måltid kan ifrågakomma.

(forts.)
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(forts. ÖS-protokoll nr 16 i DIF den 18.8.75)

§ 190: Dagens kassa:

Meddelade Reine Gustafsson, att huvudkassan för dagen kunde 
redovisa medelstillgång enligt följande:

Stockholms Sparbank: 35.000:-
ESSE-Banken: 119.000:-
EN-fonden 8.400:-
Bankgiroräkning 26.000:-,

varjämte i tillgodohavanden i bingo skall finnas 42.000 resp. 74.000 kr.

Med utgångspunkt från denna redovisning bedömdes möjligheten 
son god att klara gjorda utfästelser till ishockeysektionen. Med samma 
sektions beräkningar att låna upp ytterligare kapital från fotbolls-, 
konståknings- och bordtennissektionerna betecknades resten av ishockeyns 
verksamhet som ett fall för dess nya resurskommitté.

§ 191: Sektionernas budgets:

Beslöts att infordra resterande budgetförslag från sek
tionerna att föredras på ÖS-sammanträde den 15/9 1975.
§ 192: Lokalupprustning:

Gavs Reine Gustafsson i uppdrag infordra offert på en upprust
ning av kaffe- och diplomrummet på nedre botten på Stadion.

§ 193: Möte med konståknings- och bordtennissektionerna:

Beslöts att till sammanträde med ÖS den 1/9 1975 kl. 18.15 kalla 
konståknings- och bordtennisstyrelserna att företrädas av resp. ord
förande och kassör. Ärende: överförande av medel sektionerna emellan 
och revisorernas skrivelse i anledning härav.

Enär ärendet berör Ulf Örnmarker skall han ej närvara vid sam
manträdet. (Senare har till sammanträdet även kallats Karl Fagerstedt, 
som vid aktuell tidpunkt var sektionens ordförande.)

Meddelade Reine Gustafsson sig förhindrad närvara vid detta 
sammanträde på grund av semestervistelse utomlands.

Anmälde Hilding Lövdahl sin närvaro vid sammanträdets avslutande 
med beklagande att han ej nåtts av besked att sammanträdet tidigare- 
lagts.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)
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(Utanför protokollet: godhetsfullt observera att måndagens sam
manträde på ordförandens förslag kommer att börja kl. 17.30 på Stadion)


